

**Zeitschrift:** Swiss review : the magazine for the Swiss abroad  
**Herausgeber:** Organisation of the Swiss Abroad  
**Band:** 35 (2008)  
**Heft:** 3

## **Werbung**

### **Nutzungsbedingungen**

Die ETH-Bibliothek ist die Anbieterin der digitalisierten Zeitschriften. Sie besitzt keine Urheberrechte an den Zeitschriften und ist nicht verantwortlich für deren Inhalte. Die Rechte liegen in der Regel bei den Herausgebern beziehungsweise den externen Rechteinhabern. [Siehe Rechtliche Hinweise.](#)

### **Conditions d'utilisation**

L'ETH Library est le fournisseur des revues numérisées. Elle ne détient aucun droit d'auteur sur les revues et n'est pas responsable de leur contenu. En règle générale, les droits sont détenus par les éditeurs ou les détenteurs de droits externes. [Voir Informations légales.](#)

### **Terms of use**

The ETH Library is the provider of the digitised journals. It does not own any copyrights to the journals and is not responsible for their content. The rights usually lie with the publishers or the external rights holders. [See Legal notice.](#)

**Download PDF:** 15.03.2025

**ETH-Bibliothek Zürich, E-Periodica, <https://www.e-periodica.ch>**

[www.revue.ch](http://www.revue.ch)



We look forward to your online visit.

## International Health Insurance

Comprehensive, worldwide cover and free choice of doctor and hospital

**SIP SWISS INSURANCE PARTNERS**

Tel. +41 44 266 22 66  
info@sip.ch

Competence. Experience. Independent Advice.

[www.sip.ch](http://www.sip.ch)

## Rente ~~oder~~ und Kapital

Der Anlageplan **RentenTIP**® erhält Ihr Kapital und sichert Ihnen ein regelmäßiges Einkommen in Form einer Rente in der Höhe von 6,5% pro Jahr Ihres investierten Kapitals\*. Verlangen Sie unsere Unterlagen oder ein persönliches Gespräch.



Wir freuen uns auf Ihren Anruf.

\*Beispiel: Eine Einlage von €250'000.- ergibt Auszahlungen von €16'250 pro Jahr.

**ProTIP Financial Products AG**

Hauptstrasse 36A  
CH-8546 Islikon

Telefon +41 052 369 05 65

Telefax +41 052 369 05 68

info@protip.ch [www.protip.ch](http://www.protip.ch)



# PROUD TO BE SWISS

Great choice of articles, to carry the colours of your country, to order or to win on:

[www.proud-to-be.ch](http://www.proud-to-be.ch)

## ZeitzeugInnen gesucht

Haben Sie **als Schweizerin** seinerzeit Ihr Schweizer Bürgerrecht verloren, weil Sie einen Ausländer heirateten? Haben Sie **Kenntnis** von solchen Fällen in Ihrer Familie oder Ihrem Bekanntenkreis?

Historikerin an der Universität Basel sucht für ihre Dissertation zum Bürgerrecht betroffene Personen, die Auskunft geben und/oder schriftliche Unterlagen haben.

**Kontakt:** Silke Redolfi, Ausserdorf 7, CH-7425 Masein  
Fon: +41 81 651 48 19, E-Mail: [silke\\_redolfi@yahoo.de](mailto:silke_redolfi@yahoo.de)

Web: <http://histsem.unibas.ch/seminar/personen/person-details/profil/person/redolfi>

## All-round insurance cover for Swiss citizens living abroad.

The CSS Insurance International Health Plan covers **medical expenses**: on the job, off the job; **sickness, accident and pregnancy**. For details and a quotation:

[www.css.ch/ihp](http://www.css.ch/ihp)

Phone: ++41 58 277 16 87/91

E-Mail: [ihp.info@css.ch](mailto:ihp.info@css.ch)

SK 3/08



## International Health Insurance

[www.asn.ch](http://www.asn.ch)



**ASN**  
Services for Expatriates

- According to Swiss style
- Worldwide
- Lifelong

Private medical treatment,  
Free choice of doctor and clinic worldwide, multilingual hotline 24h/7 days

ASN: the experts for international health insurance  
Partner of the best Swiss health insurances

**New products now!**

**Contact us!**

Tel: +41 (43)399 89 89

e-mail: [info@asn.ch](mailto:info@asn.ch)

**ASN AG**

Bederstrasse 51, CH-8027 Zurich  
Fax +41 43 399 89 88